
Protokoll årsmöte för SSDK 2024
Plats: Bryggföreningens lokal, Svenevik
Datum och tid: 19 mars 2024 kl. 18:30

1. Ordförande, Mattias Borgkvist, öppnade mötet.

2. Fastställande av röstlängd för mötet gjordes. Alla närvarande på mötet gavs rösträtt.

3. Till ordförande för årsmötet valdes sittande, Mattias Borgkvist

4. Till sekreterare för årsmötet valdes sittande, Sabina Ringius

5. Till protokolljusterare och rösträknare valdes Jan-Erik Andersson och Magnus
Pettersson

6. Årsmötet förklarades rätt utlyst.

7. Dagordningen för årsmötet godkändes. Tillägg gjordes för diskussion om lördagstider i
Väggabadet, Dykplanering, Havsresan, renovering av Moby samt HLR- kurs.

8. Verksamhetsberättelsen för gångna verksamhetsåret presenterades och godkändes.
Ordförande gick igenom verksamhetsberättelsen och gjorde några utvalda nedslag.
107 medlemmar, handlingsplan för föreningen. Vi har nu 6 st instruktörer. Några nya
dykare har utbildats, främst CMAS. Moby, välanvänd. Ute 14 gånger under förra året. 8
pers som var med i Lysekil, inget planerat nyårsdyk, bytt till trettonhelgen istället. Per
Eriksson körde en workshop kring regulatorer och skötsel.
Fridykningsgruppen minskas och den kommer att ligga på is under 2024.
UV rugby är på gång. VM seniorer Joakim och de kom 3 bland annat.
Miljöuppdrag fungerade väl. Kompressorboden med utrustning fungerar väl.
Styrelsen har öronmärkt medel, så att föreningen om 10 år ska kunna köpa ny
kompresor.

9. Årsredovisningen presenterades och godkändes.
Genomgång av intäkter och utgifter.
Göran Petersson tyckte att årsredovisningen för Svenska Sportdykarförbundet var
undermålig och önskade att någon förde denna åsikt vidare till SSDF:s årsmöte.
Årsmötet tyckte vidare att vi i framtiden om möjligt skulle skicka representanter till
SSDF:s årsmöte.

10. Revisionsberättelsen lästes upp och godkändes.



11. Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret.

12. Årsmötet beslutade om följande medlemsavgifter för 2025:

Medlem senior, från 19 år: 700:- / år
Medlem junior t.o.m. 18 år: 500:- / år
Familjemedlem (barn till fullbetalande senior) t.o.m. 18 år: 100:- / år
Stödmedlem: 200:- / år

För ordinarie medlem (Senior / Junior) betalas enbart förbundsavgift om ett nytt
medlemskap tecknas efter 31:a augusti.

13. Verksamhetsplan samt ekonomisk plan för kommande verksamhetsår presenterades
och godkändes.

14. Behandlande av propositioner.
○ Proposition 1: “Uppdatera stadgar - Rösträtt på årsmötet”

Årsmötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.
○ Proposition 2: “Uppdatera stadgar - Ekonomisk plan”

Årsmötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.

15. Inga motioner fanns att behandla.

16. Val av styrelse 2024.
Ordförande, två år: Mattias Borgkvist
Ledamot, två år: Sabina Ringius
Suppleant, ett år: Mattias Perätalo
Suppleant, ett år: Karl Melin
Revisor, ett år: Göran Petersson
Revisor, ett år: Niklas Sandgren
Valberedningen, ett år: Anna Hilgers
Valberedningen, ett år: Adib Diab

En diskussion fördes kring att många ledamöters mandat går ut samtidigt. Årsmötet
skickar med till valberedningen att några ledamöter endast väljs på ett år nästa årsmöte,
så att halva styrelsens mandat går ut växelvis.

Mattias Borgkvist lyfter frågan om att förutsättningen för att han ska sitta kvar är att fler
ledamöter aktivt jobbar med styrelsen uppgifter, han kommer inte själv att orka med att
dra för många uppgifter. Beslut enligt följande:
Lina Danerklint ansvarar för badplatsstädningen
Sabina Ringius ansvarar för klubbdyksplaneringen
Joakim Rochford ansvarar för badhusbemanningen



17. Frågor väckta vid årsmötet.
○ Handlingsplan nya dykare

Vi gick igenom styrelsens förslag. Årsmötet tycker det var bra, men svårt att
genomföra allt. Vi ska se det som ett förslag till aktiviteter vi kan ta med oss och
jobba med vid behov. Vi var överens om att det viktigaste är att vi har mycket
klubbdyksaktivitet. Gärna få igång någon form av fadderskap igen.

Jan-Erik Andersson föreslog att hemsidan blir mer välkomnande för nya
medlemmar.
Föreslog Mail-adress till någon i styrelsen, som sedan själv eller via annan
lämplig medlem, tar personlig kontakt med den nya medlemmen. På så sätt
kommer den nya medlemmen i kontakt med dykare på rätt nivå och känner sig
förhoppningsvis välkommen i klubben. Detta blir en form av fadderskap de första
dyken tillsammans med andra klubbmedlemmar.

○ Avyttring av Svarten
Vi diskuterade om vi skulle behålla Svarten eller inte. Vi beslutade att vi behåller
henne ett år till. Jan-Erik ansvarar för henne detta år och försöker introducera fler
som kan använda henne. Om den inte används skulle vi nästa år kunna ta en
paus, genom att ha henne på land med motorn i KB. På så vis slipper vi
kostnader för båtplats.

○ Lördagstiden i simhallen.
Jan-Erik frågar om utfallet av “badhuslistan”. De som varit i badhuset återkopplar
att det fungerat väl. Ofta är det mellan 5-10 personer på plats. Vi fortsätter med
detta upplägg en termin till.

○ Dykplanering
Påbörjad. Målet är att den ska vara klar i början av april och publicerad på
hemsidan. Sabina ansvarar för denna.

○ Havsresan
Per Olsson från SCSC har hört av sig till Mattias Borgkvist och vill gärna att
klubben ska vara med på havsresan och att vi ska formulera ihop några
uppdragsbeskrivningar på uppdrag i Karlshamnstrakten.
Ex. leta efter oljeutsläppet från TT-Line. Vi får diesel betald av Havsresan.
Göran Petersson berättar lite om Havsresan. En vecka vid Kristi himmelfärd. Mat
och boende och fest.
Intresset är svalt, inga beslut fattade.

○ Renovering av Moby
Styrelsen har avsatt 20.000 för att fixa båten under 2024.
Luckan fram ska bytas, målas inne och ute, städa ur skräp och prylar, fräscha
upp. Höja trappsteg i aktern så att det går lättare att kliva in i båten.
Prio 1 måla men det måste tvättas först.
Markus Forsberg är ansvarig projektledare.

○ HLR kurs
Sabina lyfter frågan om vi skulle kunna köra en kurs.



Torbjörn lyfter frågan om hjärtstartare.
Beslut att styrelsen får i uppdrag att försöka ordna HLR-Kurs under 2024.

○ Avtackning av Jerry Lilja. 16 år i styrelsen. Fortsätter som utbildningsansvarig.

18. Ordförande avslutade årsmötet.

_________________________________ _________________________________
Mötesordförande Mattias Borgkvist Mötessekreterare Sabina Ringius

_________________________________ _________________________________
Justeras Jan-Erik Andersson Justeras Magnus Pettersson


